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Protokoll fört vid sammanträde med Norrmalms handikappråd onsdagen den 14 

januari 2009 kl.14.30-16.00 i stadsdelsförvaltningens huvudkontor, Tulegatan 

13, sammanträdeslokalen Tule. 

  

Justeras 2009- 

 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2009- 

 

 

Teresa Melin 

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, mötesordförande DHR 

Teresa Melin   RMA 

Tjänstemän 

Anders Lindgren punkt 4 chef för Parkmiljögruppen 

Liselotte Tempel punkt 4 samhällsplanerare 

Siw Lideståhl avdelningschef för 

vuxenavdelningen beställare  

 

Förhinder att deltaga hade anmälts av Ingrid Duke, Ulla Elfving-Ekström, Eva  

Serneblad och Géraldine Norén. 

 

1. Godkännande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkändes efter komplettering .  

 

2. Val av protokolljusterare 

Teresa Melin utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

3. Anmälan av protokolljustering 

Det anmäldes att protokollet från sammanträdet 2008-12-10 har justerats och 

sänts ut. 

 

4. Aktuella samhällsplaneringsfrågor 

Anders Lindgren gav en utförlig information om förslaget till ny översiktplan 

för Stockholms stad. 
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Översiktsplanen ska innehålla en strategi för hur staden långsiktigt ska växa och 

utvecklas på ett hållbart sätt och ge vägledning för den fortsatta planeringen. 

 

Enligt nuvarande befolkningsprognoser kommer Stockholm år 2030 att ha cirka 

en miljon invånare. Befolkningsökningen medför behov av utbyggd 

samhällsservice. 

 

Antalet arbetsplatser inom staden beräknas öka kraftigt. 

 

En stor utmaning för framtiden är att förbättra tillgängligheten i 

transportsystemet och samtidigt minska trafikens miljöpåverkan. Stockholm har 

som mål att bli fossilbränslefritt till år 2050. 

 

Rådet framförde att tillgängligheten för funktionsnedsatta inte har behandlats 

tillfredsställande i remisshandlingen. Rådet önskar att det i översiktsplanen 

skrivs in en hänvisning till ”Stockholm – en stad för alla”, handboken som togs 

fram av Trafikkontorets Tillgänglighetsprojekt 2008. 

 

Liselotte Tempel informerade bl a om följande: 

- Järnvägsplan och detaljplan för Citybanan är nu godkända och byggstart sker i 

januari 2009. Station Odenplan byggs med en plattform med två spår och får en 

gemensam biljetthall med tunnelbanan. 

- Vad beträffar Nya Stadsbiblioteket så är det oklarheter med ekonomin varför 

 projektet för närvarande ligger nere. 

- Företaget Centrum Terre AB har fått markanvisning för att utreda en 

handelsetablering på Odenplan och ett plan under jord. 

- Detaljplaneförslag för Norra Stationsområdet kommer på remiss under 2009, 

cirka 1000 nya bostäder planeras, E4/E20 överdäckas och Karolinska 

universitetssjukhuset utvecklas. 

- I Norrmalms parkplan finns stadsdelens samtliga parker beskrivna och åtgärder 

anges för framtid utveckling. Bl a kommer parkerna i Hälsingehöjden och i 

Vanadislunden att upprustas. Parksamråd kommer att äga rum vad gäller 

Spökparken och Monica Zetterlunds park. 

 

Handikapprådet påpekade att tillgänglighetsfrågorna måste finnas med i all 

samhällsplanering, bl a är det viktigt att förflyttningsvägarna i parker inte är för 

branta och att de får lämplig ytbeläggning för god framkomlighet. 

 

5. Tillgänglighet till vallokaler och röstmottagningsställen 2009 

Bordlades till nästa sammanträde. 

 

6. Rapport från stadsdelsnämndens sammanträde 2008-12-18 

Siw rapporterade från stadsdelsnämndens sammanträde. 
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Sammanträdet inleddes med att Margareta Sjöberg, chef för socialpsykiatriska 

enheten mottog en plakett från en företrädare för IIP Sverige. Plaketten är ett 

bevis för att enheten certifierats enligt IIP (Investors in People), som är en 

internationell standard för att utveckla verksamheten genom att uppmuntra 

medarbetarna till ständigt lärande och utveckling. 

 

Vid allmänhetens frågestund tilldrog sig frågorna kring Balders framtid stort 

intresse. 

 

Ett viktigt ärende var verksamhetsplan och budget för 2009. 

 

7. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 2009-01-22 

Dagordningen delades ut och Siw informerade. 

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s) har inkommit med en skrivelse angående 

träfflokalen Balder: ”Bevara Balder och säkra dess framtid”. Skrivelsen har 

överlämnats till stadsdelsförvaltningen för beredning. I tjänsteutlåtandet 

framhålls att Balder även fortsättningsvis skall vara en öppen verksamhet men 

att omfattningen måste anpassas till givna budgetramar. 

 

Siw uppmärksammade också att stadsdelsnämnden kommer att besvara en 

statlig remiss: ”Brist på brådska – en översyn av aktivitetsersättningen”.  Det 

föreslås att aktivitetsersättningen avskaffas och i stället införs en ny ersättning, 

sjukersättning till unga, som skall omfatta ungdomar som bedömts ha helt 

nedsatt arbetsförmåga för all överskådig framtid. Arbetsförmedlingen föreslås 

ansvara för de insatser som behövs för att unga personer med partiellt nedsatt 

arbetsförmåga ska kunna etablera sig på arbetsmarknaden. 

 

8. Anmälan av inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens handikappråds protokoll nr 13 2008 

Anmäldes. 

 Information om World Autism Awareness Day 2009-04-02 och 

Föreningen Autisms rikskonferens 2-3 april 2009 

Anmäldes. Förvaltningen kommer att vidarebefordra informationen till 

berörda handläggare. 

 

I sammanhanget informerade Louise om en konferens ”BAN Behandla 

Autism Nu” som äger rum 2009-01-31 på Huddinge sjukhus. Information om 

konferensen överlämnades till sekreteraren. 

 

9. Anvisningar gällande tillgänglig inpassering i förvaltningshuset Tulegatan 13 

Information lämnades av sekreteraren.  
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Anvisningarna bifogas protokollet. 

 

10. Stadsdelsdirektör Ylva Tengblad lämnar Norrmalm 

Siw berättade att Ylva Tengblad med utgången av januari månad lämnar 

Norrmalm för att tillträda en tjänst som stadssekreterare och chef för KF/KS 

kansli. Rekryteringsarbetet efter en ny stadsdelsdirektör har påbörjats och under 

mellantiden kommer Annette Luengo att vikariera som stadsdelsdirektör. 

 

12. Diskrimineringsombudsmannen (DO) 

Handikapprådet vill ha information om landet nya diskrimineringsombudsman. 

Sekreteraren lovade att ta fram detta till nästa sammanträde. 

 

13. Verksamhetsplan för Norrmalms stadsdelsnämnd 2009 

Den fastställda verksamhetsplanen delades ut till de närvarande 

rådsledamöterna.  

 

14. Tid för nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 4 februari 2009 kl. 14.30-16.00. 
 

 

Vid protokollet 

 

Sten Lagerberg 

Sekreterare i rådet 

 

  

 

 

 

 


